

Dagsorden

1. Valg af referent og ordstyrer
2. Til referent er Sabine valgt (Andreas har noteret sidste dele af referatet)
3. Til ordstyrer er Mathias valgt

2. Opfølgning på seneste referat

Jørgen opdaterer os på regnskabet, og fortæller at der stadig er mangelfulde oplysninger, så vi endnu ikke kan fremvise et færdigt regnskab for 2023. Han har rykket mange gange og har derfor meddelt dem, der manglede at indgive oplysninger, at de selv måtte fordele udgifterne. Han har derfor snart et regnskab klar.

Jørgen tilbyder at hjælpe ved planlægningen af ture, så vi undgår noget lignende en anden gang. Dette kræver at man inviterer Jørgen til et møde

Vi skal have de sidste bålfade ud til Balder (i alt 9 stk). Sabine rykker for aflevering.

Henrik vil gerne lave et Vestskov-skilt, så man kan sætte fast på vores ting.

Der er lavet et drev til "divitræf senior".

Der skal laves et drev til DL af Andreas Klinge. (Er udført, og link er delt i fælles gruppen)

3. Evaluering af temamøde i januar

Feedbacken er super god og mange vil gerne med næste gang. Der er stemning for at der er en praktisk og en teoretisk temadag om året. Mange ideer har folk taget til sig og dem der var der, tager gerne nogle flere med næste gang.

Et praktisk forslag kunne være "science-piraterne" eller bushcraft, kønspolitik kunne være et teoretisk emne.

Det glippede lidt at lave lidt reklame for divisionstræffet. Vi mangler informationsmateriale og reklame for eventet. Det er vigtigt når vi aftaler noget, at vi overholder de aftaler, ellers beder om hjælp til at løfte opgaverne.

4. Samarbejdsproblemer – hvordan undgår vi dem og hvad kan vi lære?

Det er vigtigt når vi aftaler noget, at vi overholder de aftaler, ellers beder om hjælp til at løfte opgaverne.

Kommunikation omkring at opgaver kan blive for meget. Det er vigtigt at man siger til og fra og trækker sig i tide, så man ikke går helt ned.

Hvem giver vi ansvar? – hvem tager ansvar? - hvis du ikke løser opgaven, skal der tages ansvar for at give opgaven videre til dem næste. Mathias foreslår at vi sætter en backup med det samme. Klinge understreger at opgaver skal konkretiseres så meget, at det bliver håndgribeligt.

Sabine foreslår at vi sætter en eller to patruljeledere til træffet, således at vi holder hinanden op på hvad vi har meldt os til og at det hele bliver løst.

Andreas fortæller at klanen har løst det, de har meldt sig til.

Det er vigtigt vi følger op på hinanden og passer på hinanden.

Vi taler om hvad divisionsledelsens opgaver er. Skal vi facilitere og supportere lidt mere. Skal vi fondsansøge for hele divisionen? Skal vi sidde her for vores gren eller for hele divisionen?

Vi er enige om at vi mangler 2 da-jun, og går efter det direkte.

5. Grupperådsmøder

Sidste år var vi ude til grupperådsmøder, det har vi ikke gjort i år. Det synes vi skal gøres igen.

Vi taler om at tage af sted 2 af gangen. Spørge hvad grupperne kunne have brug for fra divisionen. Vi skal have bedre føling med grupperne.

Jørgen fortæller at grupperne gerne vil have en kort introduktion til hvad divisionen er.

Det er en opgave på det konstituerende DL-møde. Grupperne sender referat og regnskab til divisionen.

6. Opfølgning inaktive grupper:

o 1. Avedøre Gruppe, Pilehave Gruppe, Sct. Pauls Gruppe

Sct Pauls er active. Pilehave er aktive men en meget lukket familiegruppe, Avedøre har vi ikke hørt fra.

Vi taler om at reklamere lidt for events, hvis vi kommer ud på grupperådsmøder.

o Apsi Gruppe/hytteprojekt

Der er ikke noget nyt, Der er en masse penge, der bliver brugt til istandsættelse. Det kører i jakala-regi, da det er en bestyrelse. Man vil ikke lægge grupperne sammen, da det er høje-tåstrup-kommune relevante udfordringer.

7. Grenene rundt

Der har været "åndsvag". Regnskabet er lovet afleveret inden weekenden er ovre.

God juletur

Mikro-mionitur til brofelde med busser, er kommende event i april

Junior-ol lige om lidt, med godt deltager-antal

Der er ikke arrangeret noget for troppen, pga kommunikationsproblemer.

Der er lavet en tur for troppen, der blev aflyst pga for få tilmeldinger, Det blev lagt op til vinterferien og det var en uheldig dato for mange.

Der skal være tilmelding til gruppen, så gruppen kan melde til divisionen. Ellers mister vi forbindelsen med hvad vores egne spejdere laver og hvem "af vores", der er med på tur.

Der holder fællestrøpsmøde samtidig med ledermøde.

Der skal sættes grenledere på tilmeldinger, så de ved hvem der er tilmeldt. Det er ikke spejderen der skal tilmelde sig direkte hos divisionen.

8. Divisionsrådsmøde

o Budget 2024-25

Jørgen har lavet et udkast til budget. Der er ændret i medlemskontingentet, der er ændret i seniorgrenens midler, Jørgen fortæller at han har budgetteret med 80.000 til divitræf. Mathias foreslår at vi medbringer divitræf-budget ved siden af, for at forsamlingen kan se, hvad pengene går til. Henning vil gerne have det hele med i et budget. Det bliver besluttet at divitræf får sit eget punkt på både udgift og indtægt, men i et samlet budget/regnskab.

Der bliver talt om konventionen for egenbetaling på divisionsarrangementer.

Sabine foreslår vi har en ensartethed i betalinger for ture.

Der bliver diskuteret hvordan vores anbefalinger er.

Mikro/mini vil gerne have flere penge.

Der er et overskud på 28.000 kr. , de 20.000 kr er sat på budgettet til divitræf, hvor hyttelejen bliver ca 90.000 kr. De 8.000 kr har reguleret balancen i banken til 50.000 kr, (tallet skal være mellem 40-60.000 kr). Det er vigtigt for os at holde egenbetalingen nede på divitræf, når der ligger mange sommerlejligheder lige efter.

o Valg af DC

Henrik træder tilbage som gruppeleder. Klinge vil gerne bygge videre på divisionen, og vil gerne bidrage mere i divisionen, og gad godt have at Jonas der er god administrativ at træde til. Klinge vil derfor have et fokus på at søge penge, understøtte folk der har brug for hjælp, der er noget Jonas også vil understøtte, for eksempel at koordinere med science piraterne, så divisionen er mere synlige og bidrager med noget positivt. Dette er også ved at hjælpe med at søge penge, så der er mulighed for at få busser til en divisionstur.

Herunder indkaldelse til grupperådsmøder osv., indlæg af referater.

Der er derfor et forslag at Klinge træder til som DC, og at Jonas og Klinge fortsat varetager de roller Klinge hidtil har haft.*

Klinge vil gerne stille op til DC, hvis Jonas vil træde ind i DL (Enten som DC i stedet for Mathias, eller som DL-medlem). Klinge snakker med Jonas efter DL møde den 08-03-2024.

Mulighederne er følgende:

Klinge og Mathias som DC'er, med Jonas som Divisionsledelsescheffsassistent

Klinge og Jonas som DC'er, med Klinge som Divisionsledelsescheffsassistent

o Forventningsafstemning til rollen som DC

Det understreges her at DC-rollen er en vigtig rolle, og at divisionen ikke kan komme videre hvis folk ikke dukker op til DL møder, derfor er der en forventning om et stort fremmøde til DL mødet.

Update fra DC, er der fået noget fra korpset, er der fået noget fra grupperne.

DC'erne er patruljelederne, der griber boldene og sørger for at der bliver udført noget. Det kan både være ved kommunikation og ved at holde et overblik. Især god til at skrive ud ift. DL-møde. Sørge for en dagsorden til turene, eller sørge for at det bliver uddelegeret.

Facilitere en positiv stemning, og sørge for at alle er indforståede med hvordan dagsordenen og turen kommer til at fungere.

o Valg af øvrige divisionsledelsesmedlemmer

Der er besluttet hvem der stiller op igen:

- Henning
- Mathias
- Klinge

Hvem stiller ikke op igen:

- Henrik
- Mette
- Daniel
- Jo

Ikke på valg:

- Andreas
- Sabine

Træder ud:

- Anna

Vi skal være minimum 5 i ledelsen. Vi ønsker 2 stk dajun og 2 stk dasp

o Indkaldelse

Skriver Mathias, med deadline tirsdag 19. marts.

o Praktisk vedr. mødet

DL mødes klokken 17, der inviteres til klokken 19, PT. Ingen eksternt oplæg, spørgsmål om vi kan få Ermelunden 100-års jubilæum for den eneste Jamboree i Danmark ud og snakke om det. Sabine tager madposten, om mad til DL. Solvang ligger hytte til. Mathias står får kaffe og kage.

Mathias sender et udkast til beretningen ud, og vedlægger udviklingsplanen der gælder frem til 2026.

9. Divisionstræf

Beredskabsplan+Sikkerhedsplan rykkes til DL i stedet for seniorerne

Der skal nedsættes en lejrledelse (Det skal være en i divisionsledelsen)

- Lejrchef (Ansigt udad)
- Sikkerhedsansvarlig
- Logistik og Frivillighed

Trafikteam nedsættes for at organisere trafik til og fra centeret

Ide til Jobbank (Toilet rengøring + Klargøring af mad + Guitar spil i "Saloonen" osv.)

Der bliver drøftet om der skal være et Team Tørklæde, eller andet som team kan genkendes på.

Seniorerne hjælper Henrik med morgensamling og et indslag så MMJ ved hvad der foregår

o Økonomi og opkrævning

Tilmeldingsfrist 15. Maj

Der er blevet drøftet om gruppernes skal opkræves før turen, da der ikke er likvidemidler i divisionen, til at kunne ligge ud for alt. Der er blevet enighed om følgende:

1. Juni er der opkrævning af hele beløbet ud fra tilmelding + Hvis en gruppe tilmelder sig med fælles transport koster det 160 kroner ekstra per mand + 160 Hytteleje

o Indbydelse og lederbrev – 1. April

Henning og Sabine laver et lederbrev + indbydelses

Hvad skal grupperne medbringe

Mere præcist om programmet (Hvornår ledermøde)

Fælleskørsel for grupper

Det er gruppen der tilmelder sig (Eget valg for hvordan det foregår internt)

Pakkeliste

Mødetidspunkter

Lokation

Forslag til invitation

Vil blive baseret på fortilmeldingsbrevet.

Kan eventuelt sendes et revideret/opdateret brev i Maj.

o Buskørsel

Her vil der blive undersøgt nærmere ift. Hvordan busserne skal vende/afsætte folk på centeret.

o Aktiviteter fredag

o Morgensamling lørdag og søndag

o Lejrbål lørdag

o Aktivitet søndag

o Regler

Der vil blive udskænket øl, i leder saloonen, hvor klanspejdere og ledere vil blive tilladt adgang. (Og spejdere hvis de skal hente en leder) Her vil der følges seniorernes reglement ift. Alkohol indtagelse, hvis u18 skal der være forældre tilladelse til KLa osv.

o Praktik

o Pakkevejledning – grupper og enkeltpersoner

o Mad

Der er blevet ændret i budgettet så aftensmad Lørdag, også dækker for snacks udenfor de andre måltider.

Note til aftensmad: MILD chili con carne + Ekstra Chili sovs på sidelinjen + Ris

Ønske om at der stilles "madpakke bord" op til Mini/Mikro i stedet for frokost

o Tovholdere

- Indbydelse + Lederbrev: Henning & Sabine
- Jobliste (Toilet, Madhjælper): Sabine
- Lejrchef: Henrik & Klinge
- Fredag Aktiviteter: Henning, Henrik & Anna
- Bamselage: Henning
- Junior (Lørdag): Mathias & Chris // Henning & Anna
- Trop (Lørdag): Mette & Andreas
- Bål: Henrik
- Sikkerhed og beredskab: Sabine
- Søndag Fælles: Henning
- Logistik (Bus O.L.): Andreas
- Mad: Andreas
- Materialechef:
- Saloonchef: Klinge finder Cheffen

De sidste punkter på dagsordenen nåede ikke at blive drøftet til mødet. (Udover Kommende møder)

10. Fremtidige planer

o Kommende møder

Møde før divisionsrådsmøde blev ikke nødvendigt grundet allerede planlagt mad og dagsorden.

Et nyt møde for planlægning af divisions træf er blevet planlagt tirsdag den 9. april 20-22, hos Wagandoo. (Ibsensvej 12, 2630 Taastrup, Danmark)

Dertil er der divisionsrådsmøde den 17 april.

o Temadage

o Korpsrådsmøde

o Forslag: Leder-senior-weekend

o Spejdernes Lejr

11. Øvrige sager